
Zápis ze zasedáńı KR dne 19. 4. 2012

Mı́sto konáńı: mı́stnost KR
Zapsal: Ladislav Láska
Př́ıtomni: Jan Muśılek, Libor Peltan, Ladislav Láska, Petr Hruška, Martina Podivinská
Hosté: Věra Kronusová (VK), Frantǐsek Illich, Jirka Martǐsek, Zdeněk Veselý
Omluveni: -

1 Schváleńı programu

JM zahajuje zasedáńı hlasováńım o schváleńı programu:

1. Schváleńı programu

2. Časy výměn služeb na vrátnićıch

3. Výtahy a jejich mouchy

4. Exhibicionisti v lesoparku u kolej́ı

5. Návrh řádu aerobikové mı́stnosti a diskuze nad některými jeho body

6. Web KR a kolejńı kuchařka

7. Systém zámluv pokoj̊u

8. Různé

9. Datum př́ı̌st́ıho zasedáńı

Hlasováńı: 5 - 0 - 0
Program byl jednomyslně schválen.

2 Časy výměn služeb na vrátnićıch

LL se ptá, kdy se měńı směny na vrátnićıch. Studenti by to rádi věděli, aby minimalizovali p̊ujčováńı
praček apod. v tuto dobu a t́ım také sv̊uj čekaćı čas. VK odpov́ıdá, že směny jsou od 7 do 19, většinou
se většinou předávaj́ı cca 15 minut před koncem směny, neńı to ale pravidlo.

3 Výtahy a jejich mouchy

JM předkládá, že výtah č. 7 nereaguje na některá přivolávaćı tlač́ıtka. FI odpov́ıdá, že výtahy jsou v
záruce a máme konkrétńı závady zaslat emailem. LL doplňuje, že jde o závadu, kde výtah neraguje
na přivolávaćı tlač́ıtko a konkrétńı popis tedy zašle emailem.

4 Exhibicionisti

PH předkládá st́ıžnost od studentky, která si stěžuje na exhibicionisty v parč́ıku před kolej́ı. VK
odpov́ıdá, že tyto problémy tady dř́ıve již byly a oznámı́ problém policii a městské části. PH přepošle
email se st́ıžnost́ı pro daľśı informace.
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5 Návrh řádu aerobikové mı́stnosti

PH připravil a představil návrh řádu aerobikové mı́stnosti. Následně proběhla diskuse následuj́ıćıch
bod̊u (ostatńı body nebyly sporné):

1. Zámluvy mı́stnosti (konkrétně zda zamlouvat u KR, na vrátnici, nebo kombinaci obou možnost́ı).
V tomto bodu nenastala shoda a byl zanechán k daľśı diskusi.

2. Vráceńı mı́stnosti do p̊uvodńıho stavu. VK odmı́tá povinnost pro vrátné z d̊uvodu špatné do-
stupnosti mı́stnosti. LL navrhuje změnit formulaci, aby vrátnému umožnila mı́stnost překontrolovat,
ale nevynucovala ji. Pokud samozřejmě bude později zjǐstěno, že byl v mı́stnosti zanechán
nepořádek, bude stále po dotyčném vyžadována náprava.

3. Paušálńı povoleńı. PH navrhuje možnost KR udělit paušálńı povoleńı na jisté aktivity. JM
namı́tá, že to neńı zapotřeb́ı, protože lze mı́stnost p̊ujčit př́ımo na vrátnici proti kolejence. KR
a VK souhlaśı, paušálńı povoleńı tedy nebude součást́ı řádu.

4. Provozńı doba. PH se s VK shodli na ukončeńı provozu do p̊ulnoci.

5. Doba platnosti zámluv. PH navrhuje dobu platnosti na semestr. KR i VK souhlaśı, dlouhodobé
zámluvy budou platné vždy do konce semestru.

6 Web KR a kolejńı kuchařka

JM oznamuje, že dokončil nový web KR (jehož součást́ı je i online verze kolejńı kuchařky) a je
připraven ho nasadit. LL se postará o založeńı nových domén a migraci webu.

7 Systém zámluv pokoj̊u

JM nadnesl téma systému zámluv pokoj̊u. Po krátké diskusi o navrhovaném systému (podobném
systému loňskému, pouze s kosmetickými změnami) nepadly žádné protinávrhy a téma se uzavřelo.
Podrobněǰśı informace budou zveřejněny později.

KR žádá studenty, kteř́ı maj́ı požadavky na funkčnost systému, aby je sdělili KR co nejdř́ıve na
email (k nalezeńı na webu).

8 Různé

Rekonstrukce
VK seznamuje KR s investičńımi a rekonstrukčńımi záměry. FI doplňuje, že proběhnou rekonstrukce
odvětrávaćıho systému na buňkách a daľśıch prostorech. Vstupy na pokoje nejsou plánovány – jde o
rekonstrukci strojoven v zázemı́.

VK oznamuje, že se budou malovat buňky a vyzývá studenty, aby se přihlásili vedoućı, pokud
chtěj́ı vymalovat.

Následně proběhla diskuse nad čistotou vody. FI oznamuje, že na koleji jsou již vyměněny stupačky
na plastové vedeńı a kovové trubky jsou již pouze na lokálńıch rozvodech na buňku. Tyto rozvody
se př́ıležitostně měńı, ale na globálńı rekonstrukci nejsou finance.

VK dále oznamuje, že budou rekonstruovány kuchyňky v nižš́ıch patrech a tamńı sporáky využity
jako náhradńı d́ıly na daľśı patra. Daľśı investice p̊ujdou na ledničky a drobné vybaveńı (např.
lampičky). LL se ptá, zda KR může pomoci při výběru vhodných lampiček. VK souhlaśı a pomoc
KR přiv́ıtá.

Jǐŕı Martǐsek se ptá, zda do velké klubovny lze zavést topeńı. VK odpov́ıdá, že je to v plánu přes
léto realizovat.

VK předává KR rozpis prostředk̊u a částek na ně vyhrazených. Přehledová tabulka následuje.
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Předmět plněńı Neinvestice Investice

Oprava havarijńıch sprchových kout̊u 300 000
Oprava haváríı prasklé vody a topeńı ve stropech 300 000
Oprava venkovńıch schodǐst’ 150 000
Malováńı studentských pokoj̊u 300 000
Výměna PVC na chodbách 300 000
Nákup drob. DKP (lednice, pračky, lampičky) 300 000
Nákup 70 ks matraćı 280 000
Rekonstrukce vzduchotechniky 450 000
Revize elektro na pokoj́ıch + opravy 450 000
Nákup a výměna 350 ks spořič̊u vody 87 000
Výměna 200ks vodovodńıch bateríı 160 000
Opravy výtah̊u nad rámec paušálu 250 000
Výměna elektroniky výtahu č. 6 300 000
Výměna 15 ks stávaj́ıćıch havarijńıch kuchyněk 300 000
Oprava závad po revizi pož. klapek, zazděńı prostup̊u, výměna kl. 330 000

Výzvy k přestěhováńı
JM se ptá, zda pokračuj́ı výzvy k přestěhováńı. VK odpov́ıdá, že 15. 4. sestěhováváńı skončilo a daľśı
stěhováńı již nebude vyžadovdáno.

Basketbalový koš
Zdeněk Veselý se ptá na stav basketbalových koš̊u a konstatuje, že jeden z koš̊u má ulomenou desku
a bylo by potřeba ho alespoň sundat, aby nedošlo k odcizeńı. VK odpov́ıdá, že situaci zař́ıd́ı a pokuśı
se mı́t alespoň jeden koš funkčńı do konce př́ı̌st́ıho týdne.

Půjčovna sportovńıch potřeb
Po dlouhé době opět existuje p̊ujčovna sportovńıch potřeb. Má ji u sebe Michal Gerthofer a bydĺı na
A306 (linka *10306). Email na něj je miskoo491@azet.sk.

LP a PH se omlouvaj́ı a odcházej́ı ze zasedáńı dř́ıve, z d̊uvodu studijńıch povinnost́ı.

Zásady ubytováńı
JM předkládá informace navrhované změny zásad ubytováńı pro akademický rok. Členové KR

Elektronické knihy závad
JM seznamuje KR s plánem na elektronické knihy závad, které připravuje ředitelstv́ı.

Elektronické knihy závad by měly být naprogramovány společnost́ı Mefisto. Sloužit budou pouze
k oznamováńı závad pomoćı internetu (tj. se zpětnou vazbou od studenta se nepoč́ıtá). Vı́ce informaćı
lze nalézt na zápisu za sedáńı GPKR z 16. 4. 2012.

9 Datum př́ı̌st́ıho zasedáńı

Daľśı zasedáńı bude ve čtvrtek 7. června, čas bude upřesněn.
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